

Qualifications for Grade C Electrical Workers
(Extracted from the Electricity (Registration) Regulations)

Grade C electrical work

1. Grade C electrical work is electrical work on low voltage fixed electrical installation of any capacity.
2. An individual is qualified to be registered as a Grade C electrical worker if he satisfies the Director -
 - i. that he has obtained a degree in electrical engineering in a recognized university or an institution of tertiary education or has an equivalent qualification and he -
 - a. has completed at least 2 years of post-graduate training in electrical engineering recognized by the Director and has at least 2 years of subsequent practical experience in electrical work; or
 - b. has at least 6 years of post-graduate practical experience in electrical engineering including at least 1 year of practical experience in electrical work; or
 - ii. that he -
 - a. has held, or was qualified to hold, a Grade B certificate for at least 6 years;
 - b. has at least 6 years of practical experience in electrical work; and
 - c. has passed an examination or trade test approved or set by the Director; or
 - iii. that his qualifications and experience are equivalent to those required under paragraph (a) or (b).

C 級電業工程人員註冊資格

(節錄自電力(註冊)規例)

C 級電力工程

1. C 級電力工程是任何電量的低壓固定電力裝置的電力工程。
2. 署長如信納任何人具備以下資歷和經驗，該人便有資格註冊以從事 C 級電力工程：
 - i. 已取得認可大學或專上教育院校頒授的電機工程學位，或具有相等資格，並：
 - ii. 在學位課程畢業後完成最少 2 年的署長認可電機工程學訓練，且具有最少 2 年其後的電力工作實際經驗；或
 - iii. 具有最少 6 年的學位課程畢業後的電機工程實際經驗，包括最少 1 年電力工作實際經驗；或
 - iv.
 - a. 已持有 B 級證明書最少 6 年，或已具有持有 B 級證明書的資格最少 6 年；
 - b. 具有最少 6 年的電力工作實際經驗；及
 - c. 已在一項由署長認可或主辦的考試或行業測試中取得合格；或
 - v. 具有相等於(a)或(b)段所規定的資格及經驗。